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روز گذشته خبرنگاران از آخرین وضعیت اتوبوس های تهران بازدید کردند
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عباس حیدری، مدیرعامل برج میلاد: امسال برای دهه کرامت برنامه ریزی کردیم که 3کنش اجتماعی 
ویژه با محوریت زائر اولی ها، بیماران خاص و آزادســازی زندانیان در جشــن امام رضایی ها مورد توجه 

قرار بگیرد.

رشد50درصدیبودجهگردشگریتهران
سیداحمد علوی، رئیس کمیته گردشگری شورای شهر تهران: به طور میانگین بودجه حوزه گردشگری 
نسبت به سال قبل ۵۰درصد رشد پیدا کرده که جهت توسعه گردشگری، امسال این رقم به ۱۲۰ میلیارد 

تومان رسیده است.

شیرخشک در داروخانه های چابهار نیست
از یک ماه قبل در داروخانه های شهرســتان چابهار شیرخشک 
یا نیســت یا فقط با پرداخت چندبرابر قیمت و پارتی بازی پیدا 
می شود. نوزاد من چه گناهی کرده است که باید اسیر باند بازی 

عده ای ازخدا بی خبر بشود. لطفا صدای ما را بشنوید.
ضحانی از چابهار

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم

پاسخ مسئولان

 صدور پروانه ساختمانی برای پیکان شهر
مستلزم رفع اختلاف ایران خودرو و هیأت مدیره است 

روابط عمومی شــهرداری منطقه 22تهران پیرو چاپ پیام مردمی با 
عنوان »درخواست صدور مجوز برای بازسازی شهرک پیکان شهر« 
در ســتون با مردم روز 21فروردین پاسخ داده اســت: »باعنایت به 
 قدمت ســاخت واحدهای مســکونی پیکان شــهر، واقع در آزادراه 
تهران - کرج و لزوم نوسازی آن که بافت فرسوده محسوب می شود، 
موضوع درکمیســیون ماده پنج شــهرداری تهران مطرح و پس از 
تصویب به این منطقه ارسال می شود. متعاقباً با ارائه جزئیات سطح 
وسطوح و درخواست محاسبه عوارض صدور پروانه توسط هیأت مدیره 
پیکان شهر و همچنین نامه مدیرعامل ســازمان نوسازی شهرداری 
تهران مبنی بر اعلام عوارض جهت پروژه مذکور، عوارض تقریبی به 
سازمان نوسازی شهر تهران اعلام شده و سپس به دلیل اختلاف شرکت 
ایران خودرو و هیأت مدیره منتخب مجموعه، در همان مرحله متوقف 
مانده است. بنابراین هرگونه اقدام در جهت صدور پروانه ساختمانی 
 مســتلزم رفع موانع ذیل بوده که خارج از اراده این شهرداری است.
شــرکت ایران خودرو به عنوان مالک بخشــی از اعیــان مجموعه 
شــامل واحد های مســکونی و تجاری، هرگونه اقدامی را منوط به 
موافقــت آن شــرکت کرده کــه تا کنون مشــکلات بیــن هیأت 
مدیــره مجموعه و شــرکت ایران خودرو رفع نشــده و بــه تبع آن 
 شــهرداری نیز قــادر به اقدامــی در ایــن خصوص نبوده اســت. 
 با توجه به توافقات بین شــهرداری و مجموعه پیکان شهر و به رغم 
اجرای تعهدات شهرداری تا کنون نسبت به تحویل و انتقال قدرالسهم 
شهرداری اقدامی صورت نپذیرفته، با این توضیح که عرصه های فضای 
سبز و شــبکه معابر متعلق به شــهرداری بوده و سرانه های عمومی 
احداثی نیز باید به متولیان مربوطه واگذار شود. موارد مربوط به حریم 
باغ گیاه شناسی نیز باید درنظر گرفته شود. بدیهی است پس از حل 
مشکلات یادشده فرآیند صدور پروانه در اسرع وقت توسط شهرداری 
انجام خواهد شــد. با این حال شــهرداری منطقه، موارد و مشکلات 
مربوطه را طی نامه ای به ســازمان نوســازی اعلام و درخواست ارائه 

طریق کرده است.«

مرثیهدورههایگذشته
در دوره های گذشته مدیریت شهری، شهرداری با یک شرکت سوئیسی برای خرید 1۰۰دستگاه متروباس هیبریدی قرارداد 
بست، اما تنها 4دستگاه از این اتوبوس ها وارد شهر شد و از سال1۳۹۶ نیز این 4متروباس 2۵متری سوئیسی در پارکینگ خوابیده 
بود؛ چراکه شرایط آب و هوایی تهران با مشخصات این نوع اتوبوس سوئیسی همخوانی نداشت؛ البته در دوره ششم مدیریت شهری 
کارشناسان فنی اتوبوسرانی نسبت به بازسازی 2دستگاه متروباس اقدام کردند و 2دستگاه متروباس هیبریدی در خطوط فعال 
شدند، اما روز گذشته یکی از این اتوبوس ها از خط خارج شده و در حال حاضر فقط یک دستگاه در خطوط فعال است.  علیزاده 
با بیان اینکه زمانی که ما مدیریت شهری را از مدیران دوره قبل تحویل گرفتیم 1۸۰۰اتوبوس در کلانشهر تهران فعال بود و از 
این میان تنها حدود ۸۰۰اتوبوس شاغل بودند، ادامه داد: دقت داشته باشید که شهر بزرگ تهران با این حجم مسافر و شهروند 
تا 2.۵سال پیش تنها ۸۰۰اتوبوس فعال داشت. مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی شهر تهران با بیان اینکه این در حالی است 
که از ابتدای دوره مدیریت شهری جدید ۸2۶دستگاه اتوبوس نو وارد خطوط کرده ایم، گفت: ۵۰۰دستگاه با اعتبار و تجهیزات 
شهرداری تهران و ۳2۶دستگاه اتوبوس نیز به صورت مشترک با وزارت کشور و سازمان شهرداری ها خریداری شده است. او با بیان 
اینکه بازسازی اتوبوس ها نیز در دستور کار قرار دارد، گفت: در سال14۰1 تنها ۵۰دستگاه اتوبوس بازسازی شده بود و سال گذشته 
۳۰۰اتوبوس بازسازی شد و این در حالی است که در حال حاضر ۳۰۵۳دستگاه اتوبوس فعال و حدود 2۰۵۰ تا 21۰۰اتوبوس 

شاغل در خطوط داریم که البته شهر تهران به ۵ تا 7هزار اتوبوس نیاز دارد.

وروداتوبوسرانیبهانعقادقراردادباتولیدکنندهداخلی
علیزاده ادامه می دهد: با عزم راسخ شهردار تهران و حمایت شورای شهر، سال گذشته 4۵درصد بودجه شهری به حوزه حمل ونقل اختصاص 
داده شــد. از این میان 71۰۰میلیارد تومان بودجه به شرکت واحد رســید که ۵هزار میلیارد تومان آن نقدی و مابقی غیرنقد بود که با این 
بودجه می شد 1۰۰۰دستگاه اتوبوس خریداری کنیم، اما شرایط به گونه ای بود که مردم را معطل تولید داخلی و آن هم تولید داخلی ای که به 
واسطه گذر زمان دچار عقب ماندگی شده بود، نکنیم؛ به همین دلیل سال گذشته شهردار تهران در سفر به چین قرارداد خرید 2۵۰۰دستگاه 
اتوبوس 12متری را منعقد کرد و مقرر شده است تا بعد از پرداخت 2۰درصد پیش پرداخت ظرف مدت ۶ ماه اتوبوس ها تحویل داده شود که 
اگر اتوبوس های داخلی و خارجی به ناوگان تزریق شوند، شاهد کاهش سرفاصله حرکت اتوبوس ها خواهیم بود.  علیزاده با بیان اینکه در تأمین 
اتوبوس ها شهرداری مدل مالی ابتکاری درنظر گرفته است، گفت: طرف چینی متعهد شده که بعد از آنکه 2۰درصد از مبلغ قرارداد پرداخت شد، 
ظرف مدت ۶ ماه اتوبوس ها را تحویل دهد و الباقی مبلغ نیز با کمک دولت، بانک مرکزی و بانک شهر به صورت فاینانس خواهد بود و اگر مشکلات 
و روند اداری در بانک مرکزی حل شود به زودی شاهد ورود اتوبوس های جدید خواهیم بود. او در مورد روند انعقاد قرارداد با شرکت های داخلی با 
بیان اینکه قرارداد ۵۰۰دستگاه اتوبوس برقی با گروه شتاب تا پایان  ماه منعقد می شود، گفت: گروه شتاب قول داده که تا پایان سال ۵۰اتوبوس 
برقی تحویل دهد و از سال آینده نیز هر  ماه ۵۰اتوبوس برقی تحویل دهد. وی همچنین با اشاره به اقدامات توسعه ای در حوزه اتوبوسرانی با بیان 
اینکه در غرب تهران در مناطق 22، 21، ۶ و ۵ کمبود اتوبوس داشتیم و 2۵۶دستگاه اتوبوس نو در این مناطق به کارگیری شدند، گفت: از آنجا 

که بخش خصوصی به دلیل نبود صرفه اقتصادی مایل به فعالیت نبود، خود اتوبوسرانی در این منطقه فعال شد.

سیدمحمد فخارگزارش
روزنامه نگار

شواهد نشــان می دهد امسال سال رونق 
در اتوبوســرانی تهران است. با وجود همه 

تخریب ها، لابی های شکننده و کارشکنی های 
سیاسی خبرهای خوبی از ورود 2500اتوبوس 

داخلی و 2500اتوبوس برقــی چینی به گوش 
می رســد که درحال طی کــردن مراحل اجرایی 

قرارداد، تولید و تحویل هستند. آنچه تاکنون مشخص شده اینکه 
5هزار اتوبوس نو در راه تهران است و امسال مردم تهران توسعه اتوبوسرانی را به 

چشم خواهند دید. اما یکی از موضوعاتی که طی روزهای اخیر داغ شده این شایعه بود که شهرداری 
در دوره مدیریت فعلی اتوبوسی به تهران نیاورده و این بخش از حمل ونقل عمومی را رها کرده است. مهدی علیزاده، 

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی شهر تهران با اشاره به آخرین وضعیت ورود اتوبوس های جدید به پایتخت گفت: در دوره مدیریت 
شهری فعلی در زمینه توسعه ناوگان اتوبوسرانی اتفاقات خوبی افتاده و قراردادهای مهم و بزرگی در حوزه تأمین اتوبوس های نو در این دوره 

مدیریت شهری منعقد شده است؛ قراردادهایی که هر یک تحولی بزرگ را در تهران رقم خواهد زد.

اتوبوسهاییکهبایدامسال
بهتهراناضافهشوند

2500
دستگاه

اتوبوس داخلی

2500
دستگاه

اتوبوس برقی چینی

1.2
میلیوننفر

میزان جابه جایی 
 روزانه شهروندان

با اتوبوس

45
دقیقه

حداکثر سرفاصله 
حرکت اتوبوس های 

عادی

5
دقیقه

حداکثر سرفاصله 
حرکت اتوبوس های 

بی آرتی

826
دستگاه

افزوده شده به تهران 
در دوره حاضر

500
دستگاه

خرید توسط 
شهرداری

326
دستگاه

 مشترک شهرداری
با وزارت کشور

1800
دستگاه

اتوبوس های 
 تحویل گرفته شده

در سال۱4۰۰

800
دستگاه

 اتوبوس های 
 شاغل 

در سال۱4۰۰

3053
دستگاه

اتوبوس های فعال 
فعلی تهران

2100
دستگاه

اتوبوس های شاغل 
فعلی تهران

7000
دستگاه

 نیاز فعلی تهران 
به اتوبوس 

* اتوبوس شاغل آن دسته از اتوبوس هایی است که در خطوط شاغل بوده و درحال ارائه خدمات است.
* اتوبوس های فعال آن دسته از اتوبوس هایی است که لزوما در خط حضور ندارند و ممکن است درحال اورهال باشد و در مقطع کوتاهی به چرخه بازگردند.
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